
Lokalafdelingen for Skibby

Møde i lokalbestyrelsen, tirsdag den 9. januar 2024 kl. 9.15     
lokale 3, Ældrecentret, Nyvej 7 B Skibby
Bestyrelsens medlemmer:
Kirsten Nørskov (formand), Frede Vittrup Christensen (næstformand), Lise Lotte Due, 
Benny Andersen (kasserer), Gitte Svendsen, Jørgen Jannerup, Inge Askjær (sekretær).
Suppleanter: Anny Lorentzen, Anne-Grethe Adolfsen, Susanne Bettina Jørgensen.
Afbud: Susanne Bettina Jørgensen.

                                                  Referat

1.
Godkendelse af dagsorden
Godkendt.
2.
Godkendelse af referat fra mødet den
Godkendt.
3.
Meddelelser fra formand og næstformand
Næstformanden orienterede:
- Lise Høst, konsulent i Ældre Sagen inviteres med til Årsmødet.
- Vågetjenesten har fået Frederikssund prisen på kr. 2.500,- den 14. december 2023.

4.
Økonomi
Kassereren meddelte, at regnskabet for 2023 er ved at være klar. Der vil være et mindre 
underskud.
Kontingentandelen for 1. halvdel af 2024 udgør kr. 36.369,29, beregnet på baggrund af 
1.877 medlemmer.
Der må ikke udleveres gavekort til fødselsdage og lignende ifølge regelsæt fra Ældre 
Sagen i Snorresgade.

5.
Evt. regulering af priser på annoncer til det lille lokale blad.
Trykning af bladet koster ca. kr.18.000,-. Underskuddet på bladet er ca. kr.7.000,- årligt.
Vi bibeholder nuværende priser for annoncer.

6.
Rundvisning i Folketinget den 23. november 2023
Susanne Bettina Jørgensen har lavet en artikel til vores juniblad. 
Turen var en stor succes. Vi måtte desværre sige nej til mange. Vi overvejer, at gentage 
succesen på et senere tidspunkt.
Punktet på til næste dagsorden. 



7.
Planlægning af Nytårkur  den 23. januar 2024.
Pr. dato den 9. januar er der tilmeldt 20 personer, tilmeldingsfrist er den 14. januar.
Menuen er planlagt.
8.
Reglerne for uddeling af gaver
Regler ændres, da vi, ifølge regelsættet for gaveuddeling fra Ældre Sagen i Snorresgade, 
ikke må give gavekort.
9.
Rejse til Kosta Boda, Sverige til foråret 2024
På sidste bestyrelsesmøde blev det besluttet at rejse med Giba rejser. Denne rejse er 
planlagt samtidig med at der er planlagt havehygge i maj måned. Danske Seniorer var 
med på, at vi ændrede datoen for havehygge fra den 28. maj til den 4. juni 2024.
10.
Socialhumanitære, alle grene
Gitte har holdt julefrokost for besøgsvenner, -værter og telefonstjernen.
Drøftelse om underholdning fremadrettet til ”Danmark spiser sammen” arrangementer. Vil 
udgå, da formålet med ”Danmark spiser sammen” er at møde nye mennesker, at tale 
sammen.
11.
Referater fra møder, man har deltaget i siden sidst
a.
Halvårsmøde for Distrikt 9 den 15. november 2023. 
Her diskuterede man blandt andet, at udgifterne er steget og tilskuddene fra Snorresgade 
er beskåret, og derfor er der blevet færre penge i distriktet til at lave fælles temadage til 
gavn for de frivillige. Bente Christensen, formand for lokalbestyrelsen i Frederikssund 
lokalafdeling og Koordinationsudvalget er formand for distrikt 9 arbejder videre med 
udfordringen.
Benny Andersen, kasserer overtager kassererjobbet for Distrikt 9 pr. 1. januar 2024.
b. 
Møde den 16. november 2023 om havehygge i 2024, herunder hvor datoen for den første 
havehygge er ændret fra den 28. maj til den 4. juni 2024
c.
Koordinationsudvalgsmøde den 20. november 2023
Her blev den nye formand Peter Lindell Kiær og anden næstformand Henrik Boe Larsen 
for Slangerup Lokalafdeling præsenteret.
Der blev orienteret om at Friplejehjemmet Attendo har fået forbud mod at modtage nye 
beboere, da der er for mange påbud endnu fra Patientsikkerhedsstyrelsen. 
Der var en runde fra de 4 lokalafdelinger om tiltag.
d.
Delegertårsmøde i Nyborg den 21. og 22. november 2023.
Fungerende formand Birger Rasmussen aflagde beretning.
Bjarne Hastrup har haft møde med statsministeren og ældreministeren i forhold til det nye 
lovforslag om sundhed- og ældrepolitikken.
Der er lavet en undersøgelse fra Ældre Sagen, at 35 % af de ældre har udfordringer inden 
for IT.
Bjarne Hastrup gennemgik Ældre sagens strategier for 2024.



Der var valg af formand for Landsbestyrelsen. Fungerende formand Birger Rasmussen 
blev valgt til ny formand.

12.
Medlemsblad/hjemmeside/IT
Medlemsbladet er udkommet og omdelt.
Hjemmesiden holdes ajour.
IT: Starter op igen den 11. januar 2024. Der har været nye ansigter i cafeen før jul.

13.
Eventuelt
Der er 4 på valg til bestyrelsen til Årsmødet.
Gitte skal på kursus i Holbæk: ”Styrk din besøgstjeneste”

14.
Næste møde
Tirsdag den 6. februar 2024 kl. 9.15 
Lise Lotte Due melder afbud.
Punkt til dagsorden: Rundvisning i Folketinget.


